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Přítomni: Adam Salaba, Linda Hoďáková, Natálie Rohelová, Beáta 
Marková, Tadeáš Pešat, Josef Fiala, Štěpán Socha, p.uč. Jalůvková, 
pan školník, p.Svobodová, p. uč. Vosejpková, p. Krysová ,p. lektorka 
Jana 
 
  
Na vědomí: zápis bude rozeslán dospělácké části ekotýmu. 
 
 
Program:  
 

Paní Jana z Hájenky si pro nás připravila různé aktivity, abychom se seznámili 
mezi sebou a neměli strach dospělých se zeptat na cokoli. 
 

1. Sedli jsme si do kruhu a posílali klubíčko provázku. Říkali jsme si, jak jsme pro 

ekotým důležití, říkali jsme to o druhých. 

2. Rozdělili jsme se do 2 týmů a hráli hry na stmelování týmu. Stavěli jsme ze 

špejlí největší mrakodrap. Byla to soutěž, který tým to zvládne. I když jeden tým 

vyhrál, druhý byl jen o pár centimetrů horší. Pomáhali nám dospěláci v týmech. 

Také jsme přenášeli papírky slámkou, kdo nejvíce přenese. Ani už nešlo o 

soutěže, ale o legraci. 

3. Bavili jsme se o projektu 72 hodin. – bude v pátek 10. 10. 2014 a máme 

rozdělena místa ve Štramberku, která jednotlivé třídy musí uklidit. 

4. V týmech jsme si psali, jak zlepšit prostředí školy a hned jsme dostávali 

odpovědi od pana školníka na různé návrhy. Návrhy byly: výsadba kolem školy, 

rozdělit vodu na pitnou a užitkovou, šetřit elektřinou a další. Ještě se k nim 

vrátíme při Analýze, stejně jako k odpovědím pana školníka. 

Část návrhů bude obtížné udělat kvůli provozu a hygieně. 

Zajímavý byl dotaz paní Svobodové na Radku Krysovou – jestli byl nedávno spad 

škodlivin, že je ovoce ze zahrad na povrchu černé. Odpověď Radka poslala další 

den, členové ekotýmu budou seznámeni na následující schůzce. 

5.  Lektorka Jana sdělila, že možná získáme nějaké dotace do školy na činnost 

ekotýmu  ze sdružení Hájenka, měli bychom pak setkání více škol. 



6. Beta Marková a Tadeáš Pešat pojedou na Seminář ekoškol do Ostravy. 

7.  Organizační věci: Jitka rozdá členům ekotýmu souhlasy pro rodiče – aby 

věděli, že do ekotýmu žák chodí a měli kontakty. Pokud nemohu na ekotým 

přijít, musím se omluvit. 

Z minulého týmu jsme měli za úkol do VV – štítky ke světlům a koši, ve VV už na 

tom pracujeme.  

 

Zapsala Beáta Marková ve Štramberku 13. 10. 2014 


